

新總行及結束中環分行通告

爲配合豐明銀行業務的長遠策略,本行將於 2011 年 5 月 9 日 (星期一) 結束營業,現有銀行服務將由豐明銀行新總行提供,地址如下:

香港告士打道 108 號 大新金融中心 37 樓 3704 室

我們將於新址繼續爲客戶提供優質之銀行服務,聯絡電話號碼 及傳真機號碼將維持不變,如對上述安排有任何查詢,請致電 2921-2485 聯絡本行。

豐明銀行有限公司 2011年3月8日

8 March 2011

New Main Branch and Closure of Central Branch

To align with the long-term strategies of MEVAS Bank Limited, our branch will be closed and all existing banking services will be provided by our new main branch at the following premises with effect from 9 May 2011 (Monday):

Suite 3704, 37/F, Dah Sing Financial Centre 108 Gloucester Road Hong Kong

We will continue to provide quality banking services to customers at the new premises and our contact phone number and fax number will remain unchanged. If you have any queries on the above arrangement, please do not hesitate to contact us on 2921-2485.

MEVAS Bank Limited